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„Nie ma ryzyka systemowego braku leków” 

Dentonet: W odpowiedzi na poselską interpelację ministerstwo zdrowia poinformowało, że w Polsce 
aktualnie nie istnieje ryzyko systemowego braku leków. Problemy dotyczą wyłącznie 
jednostkowych leków określonych firm farmaceutycznych. W ostatnich tygodniach w aptekach w 
naszym kraju pojawiają się problemy z dostępnością leków, m.in. antybiotyków. Naczelna Izba 
Lekarska zaproponowała nawet wprowadzenie alertów lekowych – wyświetlanych lekarzowi 
przepisującemu zagrożony brakiem dostępności lek w istniejących systemach teleinformatycznych. 
https://dentonet.pl/nie-ma-ryzyka-systemowego-braku-lekow/
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